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Vloerisolatieprojecten  -  Stand van zaken (2)

De meest goedkope en groene kWh is deze die we niet verbruiken. De Vlaamse overheid 
investeert in hernieuwbare energie (HEB) en rationeel energiegebruik (REG). Om de 
Europese klimaat- en energiedoelstellingen te behalen, moet iedereen zijn of haar 
steentje bijdragen. Er worden diverse ondersteuningsmechanismen uitgewerkt om de 
burgers en de bedrijven aan te zetten om te investeren. Daarmee werken we aan de 
bewustwording, een gedragsverandering en een effectieve uitvoering van investeringen. 

Door rationeel om te springen met energie vermindert niet alleen het verbruik, maar 
wordt ook het milieu minder belast. Daardoor daalt de energiefactuur en de ecologische 
kost aanzienlijk. De Vlaamse overheid kiest er bewust voor om het rationeel 
energiegebruik te stimuleren. Om daartoe bij te dragen, sloot men met de 
distributienetbeheerders een REG-actieplan met tal van premiemogelijkheden. De REG-
maatregelen zijn mogelijk voor diverse doelgroepen en toepassingen. 

1. Wat is het aantal vloerisolatieprojecten waarvoor in 2017 een premie werd 
aangevraagd en toegekend? Wat was de totale oppervlakte van deze toegekende 
premies? Graag de cijfers voor:
a) Vlaanderen;
b) per provincie.

2. Hoeveel verhoogde premies voor beschermde afnemers werden in 2017 aangevraagd 
en toegekend?

3. Wat was de gemiddelde R-waarde van de vloerisolatie in 2017?
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van ANDRIES GRYFFROY

De gevraagde gegevens kunnen nog niet worden bezorgd. De netbeheerders rapporteren 
volgens de huidige regelgeving pas op 1 mei in detail over de (uitbetaalde) premies 2017. 
Op korte termijn zal aan de Vlaamse Regering een wijziging van het Energiebesluit worden 
voorgelegd die voorziet in het vervroegen van deze rapporteringstermijnen voor de 
premies behandeld en uitbetaald in 2018. Mijn administratie is in overleg met de 
distributienetbeheerders om de rapportering van de cijfers van 2017 te vervroegen. 


